

N A T O ———— O T A N

SERVICE DE PRESSE

PRESS SERVICE

NATO/OTAN, 1110 Brussels/Bruzelles • Tel.: 728 41 11 - Telex: 25-599
Telefax/Télécopieurs : 728 50 57 - 728 50 58

PRESS RELEASE (94)78

12th September 1994

**VISIT TO NATO BY THE SECRETARY OF STATE OF
THE ROMANIAN FOREIGN MINISTRY, MR. VIRGIL CONSTANTINESCU
AND THE SECRETARY OF STATE OF THE DEFENCE MINISTRY,
MR. IOAN MIRCEA PASCU ON WEDNESDAY, 14TH SEPTEMBER 1994**

The Secretary of State of the Romanian Foreign Ministry, Mr. Virgil Constantinescu and the Secretary of State of the Defence Ministry, Mr. Ioan Mircea Pascu will visit NATO Headquarters on Wednesday, 14th September. They will attend a meeting of the North Atlantic Council at which they will declare acceptance of the Individual Partnership Programme for Romania which has been jointly developed by Romania and NATO and approved by the North Atlantic Council. The visit will begin at 10.15. Departure and a possible meeting with interested Media at the Main Entrance is expected at 10.35.

COMMUNIQUE DE PRESSE(94)78

12 septembre 1994

**VISITE A L'OTAN DU SECRETAIRE D'ETAT DU MINISTERE DES AFFAIRES
ETRANGERES DE LA ROUMANIE, M. VIRGIL CONSTANTINESCU, ET DU
SECRETAIRE D'ETAT DU MINISTERE DE LA DEFENSE, M. IOAN MIRCEA
PASCU, LE MERCREDI 14 SEPTEMBRE 1994**

Le Secrétaire d'Etat du Ministère des affaires étrangères de la Roumanie, M. Virgil Constantinescu, et le Secrétaire d'Etat du Ministère de la Défense, M. Ioan Mircea Pascu, seront reçus au siège de l'OTAN le mercredi 14 septembre. Ils assisteront à une réunion du Conseil de l'Atlantique Nord, au cours de laquelle ils déclareront accepter le programme de partenariat individuel de la Roumanie, élaboré conjointement par ce pays et par l'OTAN, et approuvé par le Conseil de l'Atlantique Nord. La visite commencera à 10h15. Le départ des visiteurs et leur rencontre éventuelle, à l'entrée principale, avec les représentants des médias intéressés sont prévus pour 10h35.